
Protokół nr  27/08
z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Ełku,  które  odbyło  się 
w  dniu  24 października  2008 roku. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności.
Na 6 członków Komisji w posiedzeniu  uczestniczyło 6.  
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne.
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli:
Marcin Radziłowicz – Sekretarz Miasta
Aneta Werla – Naczelnik Wydziału PiSS
Halina Bender – Kierownik Zespołu Inwestycji
Mirosław Cichowicz – pracownik Zespołu Inwestycji

   Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
3. Analiza wykonania budżetu roku 2008 ze szczególnym uwzględnieniem wydatków na 

promocję miasta.
4. Kontrola prawidłowości wykonania remontu chodnika przy ulicy Gdańskiej.
5. Opinia do projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta – rozpatrzenie skargi 

mieszkańców ulicy 11 Listopada  z budynków nr 55 i   57  z dnia  02-10-2008 r. w 
sprawie nieudzielenia odpowiedzi  na  pismo  z dnia 31.03.2008r.  złożone   w dniu 
2.04.2008r. do Prezydenta Miasta Ełku.

6. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu –1-
Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Jan  Wielgat.  Powitał 

zebranych, stwierdził prawomocność obrad i poprosił o uwagi do porządku obrad.
Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  zastrzeżeń  do  propozycji  porządku  obrad 

i  przez aklamację  przyjęli porządek  obrad jak wyżej. 
Do punktu –2-

Nie zgłoszono uwag do protokółu nr 26/08 z dnia   7, 8 i 13 października  2008 roku, 
wobec  tego protokół nr 26/08 został przyjęty bez uwag. 
Do punktu –3-

Członkowie Komisji Rewizyjnej analizując wykonanie budżetu za rok 2008 zwrócili 
szczególną uwagę na  wydatki na promocję miasta. 

Członkowie komisja  zwrócili się z prośbą  o przedłożenie zestawienia analitycznego 
wydatków w rozdziale 75075  za okres od  1 stycznia do 30 września 2008 roku. 

   Komisja  spośród swoich  członków powołała  zespół,  który  dokona  szczegółowej 
kontroli wydatków  w rozdziale 75075  za okres od 1 stycznia do 30 września 2008 roku 
Zespół kontrolny w składzie: Baranowski Romuald i Tomasz Makowski.



Na wniosek Komisji  Naczelnik Wydziału PiSS Aneta Werla przedłożyła członkom 
Komisji  dokumentację  związaną  z  wykonaniem  usługi  przez  zespół  KOMBII  w  dniu 
20 września 2008r.

Członkowie Komisji zwrócili uwagę na fakt, iż umowa na wykonanie usługi przez zespół 
KOMBII  została zawarta w dniu 13.08.2008 r.,  a  środki  w budżecie miasta na ten cel 
przeznaczone zostały w dniu 2.09.2008r.

Członkowie Komisji do powołanego zespołu w wyżej wymienionym składzie zgłosili 
wniosek, aby dokonał sprawdzenia czy MOSiR posiadał zabezpieczone środki w budżecie 
w momencie podpisywania umowy na wykonywanie usługi przez Zespół KOMBII.

Przewodniczący Komisji  wystąpi do Przewodniczącego Rady Miasta o  wystawienie 
imiennego upoważnienia dla wyżej wymienionych członków Komisji do przeprowadzenia 
kontroli  w  Urzędzie  Miasta  w   zakresie  wydatków   w  rozdziale  75075   za  okres  od 
1 stycznia do 30 września 2008 roku oraz czy MOSiR posiadał  zabezpieczone środki 
w  budżecie  w  momencie  podpisywania  umowy  na  wykonywanie  usługi  przez  Zespół 
KOMBII.

Temat będzie kontynuowany.

Do punktu –4- 
Członkowie Komisji  otrzymali  do wglądu dokumentację  związaną z  wykonaniem 

remontu chodnika przy ulicy Gdańskiej. W wyniku analizowania  Komisja spośród swoich 
członków  powołała  zespół,  który  przeprowadzi  szczegółową  kontrolę  prawidłowości 
remontu  chodnika przy ulicy Gdańskiej  w Ełku.  Zespół kontrolny w składzie: Wielgat Jan 
i Wisowaty Bogusław.

Przewodniczący Komisji wystąpi do Przewodniczącego Rady Miasta o  wystawienie 
imiennego upoważnienia dla wyżej wymienionych członków Komisji do przeprowadzenia 
kontroli prawidłowości remontu  chodnika przy ulicy Gdańskiej  w Ełku.

Komisja do tematu wróci.

Do punktu -5-
Komisja  po zapoznaniu  się  z  dokumentami  związanymi  ze skargą  mieszkańców 

ulicy 11 Listopada  z budynków nr 55 i  57 z dnia  02-10-2008 r. w sprawie nieudzielenia 
odpowiedzi na  pismo  z dnia 31.03.2008r. złożone   w dniu 2.04.2008r. do Prezydenta 
Miasta Ełku   oraz po wysłuchaniu informacji  i  wyjaśnień przedstawionych przez  Panią 
Halinę  Bender  –  Kierownika  Zespołu  Inwestycji i  Pana  Mirosława  Cichowicza  – 
pracownika  Zespołu  Inwestycji,  uznała  skargę  za  zasadną  i  przyjęła  uzasadnienie 
z treścią: 

„W przedmiotowej  sprawie do Prezydenta Miasta w dniu 02 kwietnia 2008 roku 
wpłynęło  pismo  z  dnia  31  marca  2008  roku,  złożone   przez  mieszkańców  ulicy 
11  Listpoada  w  Ełku  dotyczące  wyjaśnień  na  temat  budowy  obwodnicy  Ełku 
z uszczegółowieniem drogi   nr 16, na które nie udzielono w ustawowym terminie pisemnej 
odpowiedzi. Powodem nieudzielenia pisemnej informacji  w tej sprawie,  wg pracownika 
Zespołu  Inwestycji  UM  Ełk  zajmującego  się  tym  tematem,  była  wielokrotna  zmiana 
koncepcji  przebiegu obwodnicy oraz  zmiany parametrów technicznych wprowadzanych 
w okresie ostatnich 12 miesięcy przez merytorycznego decydenta, jakim jest Generalna 
Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad  w Olsztynie. Według oświadczenia w/w pracownika 
zainteresowani mieszkańcy nie byli pozbawieni informacji w przedmiotowym temacie, gdyż 
w  Zespole  Inwestycji  odbywały  się  spotkania,  na  których  przekazywane  były  ustne 
informacje  na  podstawie  aktualnie  dostępnych  materiałów   i  wiedzy  w  powyższym 



temacie.  Wobec  powyższego  pracownik  prowadzący   temat  uznał  za  wystarczające 
udzielenie ustnych informacji stronom zainteresowanym sprawą.

Faktem  jest  jednak  to,  że  w  przedmiotowej  sprawie  nie  udzielono  informacji 
pisemnej w ustawowym terminie, zgodnie art. 35 kpa. W związku z czym skargę należy 
uznać za zasadną."

                   
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi 

skargi  mieszkańców ulicy  11 Listopada z  budynków nr  55 i   57  z  dnia  02-10-2008 r. 
w  sprawie  nieudzielenia  odpowiedzi  na  pismo  z  dnia  31.03.2008r.  złożone   w  dniu 
2.04.2008r. do Prezydenta Miasta Ełku, wraz z uzasadnieniem. 
Niniejszy wniosek Komisja przyjęła w głosowaniu – jednomyślnie "za" ( 5 głosów  "za"). 
Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  skargi  mieszkańców ulicy  11  Listopada 
z budynków nr 55 i  57 z dnia 02-10-2008 r. w sprawie nieudzielenia odpowiedzi na pismo 
z dnia 31.03.2008r. złożone  w dniu 2.04.2008r. do Prezydenta Miasta Ełku, w załączeniu 
do protokołu.

Do punktu –6-
Prezydent Miasta przedłożył na pismie odpowiedź na wniosek Komisji  dot. trybu 

dokonania  zakupu  i  wymiany  słupów  oświetleniowych  na  ulicy  Piłsudskiego,  zawartą 
w piśmie znak MK-5540/394/2008 z dnia 01.10.2008r.

Komisja  po  przeanalizowania  przedłożonych  dokumentów  odstępuje  od  tematu, 
gdyż  nie  znalazła  podstaw do  dalszej  kontroli  tego  zadania.  Wykonanie  tego  zadania 
odbyło  sie  w  ramach  konserwacji  oświetlenia  ze  środków  własnych  Zakładu 
Energetycznego.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono.

Protokołowała: Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska          Jan  Wielgat


